

Tributes to Professor Eldridge Mohammadou and Professor Thierno Mouctar Bah

With the support of the University of Ngaoundéré we are pleased to be making available to a wider audience the contents of a volume honouring two major figures at Ngaoundéré the late Professor Eldridge Mohammadou and Professor Thierno Mouctar Bah. The volume that was first published in 2016 as part of the Annales de la FALSH, Numéro spécial Volume XV. However, it was not very widely circulated.

A Note on Presentation

The articles have been minimally reformatted since they are now appearing in a journal not an edited volume but they have not been further edited. This has consequences for Vestiges house style: some sub-sections are numbered and references are given in footnotes, the bibliographies are not in Vestiges style. This is not to be taken as establishing a precedent! In some cases the bibliographies have been resorted into a single run (so they are not sorted by type of publication).

We have added a note recording the original reference and pagination to each article.

The editors

Hommages aux professeurs Eldridge Mohammadou et Thierno Mouctar Bah

Avec le soutien de l'université de Ngaoundéré, nous sommes heureux de mettre à la disposition d'un plus large public le contenu d'un ouvrage rendant hommage à deux personnalités majeures de Ngaoundéré, le regretté professeur Eldridge Mohammadou et le professeur Thierno Mouctar Bah. Cet ouvrage a été publié pour la première fois en 2016 dans le cadre des Annales de la FALSH, Numéro spécial Volume XV. Cependant, il n'a pas été très largement diffusé.

Note sur la présentation

Les articles ont été légèrement reformatés puisqu'ils apparaissent désormais dans une revue et non dans un ouvrage collectif, mais ils n'ont pas été modifiés davantage. Cela a des conséquences sur le style maison de Vestiges : certaines sous-sections sont numérotées et les références sont données en notes de bas de page, les bibliographies ne sont pas dans le style Vestiges. Cela ne doit pas être considéré comme un précédent ! Dans certains cas, les bibliographies ont été regroupées en une seule liste (elles ne sont donc pas classées par type de publication).

Nous avons ajouté une note indiquant la référence originale et la pagination de chaque article.

Les Editeurs